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POLSKO: „Hyena Európy“, tak nazval Poľsko sir Winston Churchill. Nebudem sa zaoberať
tým, v akej súvislosti to britský významný politik povedal, ale tým, či je to aktuálne aj dnes.

Je evidentné, že Poľsko sa nezmenilo, je stále hyenou Európy. Premrhalo šancu byť vedúcou silou v
strednej Európe po rozpade ZSSR. Sústredilo sa len na to, ako získať veľmocenské postavenie, ktoré
malo na prelome 16. a 17. storočia, kedy obsadili aj Moskvu.

Epizódu, kedy Poľsko stratilo samostatnosť a stalo sa súčasťou Ruského impéria, Habsburskej
monarchie a Pruska, si Poľsko pamätá len v súvislosti s Ruskom. Príčina je jasná: všetky územia,
ktoré prešli pod kontrolu Ruska neobývali Poliaci, ale Rusi identifikujúci sa napr. ako Bielorusi atď.

Poliaci si vyslúžili len svoje malé Poľské kráľovstvo v rámci Ruského impéria. Je zaujímavé, že Poliaci
sa neúspešne, tuším dvakrát vzbúrili proti ruskej nadvláde, ale v Rakúsku a Prusku sa o to vôbec
nepokúsili.

Dôvod je prostý. V povstaní Poliakov proti Ruskému impériu nešlo len o oslobodenie Poliakov ako
národa, o národno-oslobodzovacie hnutie, ale aj o obnovu Poľsko-litovského impéria. Takže v tomto
nemajú Poliaci celkom čistý štít.

Vzhľadom na tieto historické okolnosti je celkom pochopiteľné, že Poliaci nemajú k Rusom pozitívne
vzťahy, ale po roku 1989, kedy sa rozpadol celý Východný blok aj ZSSR, nemá poľská nenávisť voči
Rusom logický zmysel rovnako, ako v Pobaltí a Fínsku.

Logické vysvetlenie je len jedno: môžeme si udrieť do veľkého medveďa, lebo je na reťazi. Navyše,
Poľsko aj Litva by sa radi vrátili na post európskej veľmoci zo stredoveku, čo bez pripojenia
Bieloruska a Ukrajiny to nie je možné.

Či už Putin mieni vybudovať nové ruské impérium, alebo nie, to nevieme, ale že sa Poľsko snaží
vybudovať niečo tomu podobné sa ani nesnaží utajiť. A my, malí Slováci, nevieme kam sa obrátiť: na
Poľsko, ktoré si odryplo s povolením Hitlera časť nášho územia, alebo na Maďarsko, ktoré síce
uznáva, že na severe od neho nie je Félvidék, ale Slovensko, z ktorého by si ale pri prvej príležitosti
odhryzlo jeho južnú časť.

Otázkou je, či to Maďarsko naozaj chce. Pokiaľ nás zaplavia migranti z Afriky a Ázie, tak takéto
historické „nezrovnalosti“ prestanú byť dôležité. Je celkom možné, že sa Slováci aj Maďari znovu
stanú Uhrami, ktorí sa spoločne budú musieť brániť moslimsko-černošským nájazdom vedených EÚ
ako v roku 1683 v boji pod Viedňou proti Turkom.

A Poliaci? Ján Sobiesky, víťaz pod Viedňou nemá následníka. Poliaci už teraz mohli byť vplyvným
hráčom a viesť strednú Európu tak, aby vzdorovala bruselským nezmyslom. Zatiaľ sa však Poľsko
stále správa ako hyena. Permanentne hryzie Rusko, občas zavrčí na Nemecko, občas urobí podlosť,
ktorá vyhovuje poľskej vrchnosti.

Poľsku sa jednoducho nedá v ničom veriť, sú zacyklení v svojej imperiálnej minulosti, ktorá sa
prejavuje v iracionálnej antiruskej politike.
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V4 pod vedením Poľska by mohla mať dôležitú ekonomickú a najmä politickú váhu v rámci EÚ a
NATO, ale podriadiť sa poľským fanatikom je rovnako nebezpečné ako je súčasná moc bláznov, ktorí
momentálne riadia EÚ aj NATO.

Čo teda s Poľskom?
Je nepravdepodobné že sa časom umúdria. Majú 38 miliónov obyvateľov, ale na postavenie veľmoci je
to veľmi málo. Prostredníctvom podpory NATO a hlavne USA by sa však sny Poľska mohli zrealizovať,
stačí zmobilizovať pár miliónov mužov a vrhnúť ich proti Rusku.

Historické fakty dokazujú, že Poliaci takmer vždy prepínali svoje reálne možnosti. To znamená, že
my, zatiaľ len Maďari a Slováci musíme robiť takmer všetko naopak, čo sa chystajú, alebo robia
Poliaci. Poliaci totiž pochopia koľko bije až potom, keď dostanú tvrdú „nakladačku“. No a takej
nakladačke sa my, ktorí nemáme také imperiálne záujmy ako Poľsko a nenávisť Pobaltia proti Rusku,
musíme vyhnúť za každú cenu.

Hyena žerie všetko, k čomu má dostup, keď má početnú prevahu, postaví sa aj levom. Videl som ako
hyeny odohnali levov od ich koristi, ale videl som aj to, ako dominantné levie samce roztrhali
dominantné samice hyen aj s príslušenstvom. No a spojenectvo Poľska v rámci NATO mi evokuje skôr
roztrhanie hyen ako odohnanie levov.

Nemám nič proti Poliakom, donedávna ma nezaujímali ako všetky ostatné národy EÚ, lebo som si
myslel, že EÚ je pozitívny vývoj Európy, skrátka progres. Zistil som však, že „progres“ je vlastne
„regres“, cesta do stredoveku, lemovaná vznešenými ideálmi obohatenia Európy migrantmi, Green
dealom, a genderom.

Keby malo Poľsko len štipku odhodlania rozumne veliť členom V4, tak to by to už mohlo byť V8
minimálne. Poľsko, ako obyčajne, stále „presiera“ svoje možnosti. Nespráva sa ako lev, ale ako
hyena.
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